
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Újszász Város Képviselő-testület 2011. július 28-án tartott soron kívüli ülésén. 

 

M U T A T Ó 

 

Napirendi pont: Határozat szám: 

 
1.  Kaló Istvánné főállású alpolgármester lemondásának tudomásul vétele  88/2011. 

 
Újszász Város Önkormányzat 9/2011. (VII.29.) rendelet Újszász Város Önkormányzat 
Képviselő-testülete Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 13/2010. (X.27.) 
önkormányzati rendelet módosításáról. 
 
Szavazatszámláló bizottság megválasztásáról.  89/2011. 
 
Kaló Istvánné képviselő döntéshozatalban való részvételéről. 90/2011. 
 
Kaló Istvánné szavazólapra való felkerüléséről. 91/2011. 
 
Társadalmi megbízatású alpolgármester megválasztására vonatkozó 92/2011. 
 szavazás eredménytelenségéről. 
 

2. A foglalkoztatás elősegítésére, pénzügyi konszolidáció megvalósításáról  93/2011. 
szóló előterjesztésben való döntés elnapolásáról. 
 

3. Likviditási célú működési hitel hosszúlejáratú hitellé alakításáról. 94/2011. 
(hatályon kívül helyezte: 102/2011.(VIII.04.) hat.) 
 
Újszász Város Önkormányzat 10/2011. (VII.29.) rendelete a 4/2011.(II.16.) Újszász 
Városi Önkormányzat 2011. évi költségvetéséről szóló rendelet módosításáról. 
 

4. A középiskola fejlesztésére irányuló ÉAOP-4.1.1/2/2F-2f-2009-0004  95/2011. 
pályázat keretében megvalósított eszközbeszerzési eljárás megindításáról. 
 

5. A Szolnoki Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodásának  96/2011. 
módosításáról. 
 

6. Az „Összetartozunk” erdélyi szórványprogramhoz való csatlakozásról. 97/2011. 
  

7. Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 98/2011. 
(Dr Szóró Magdolna képviselő) 

 
B e j e l e n t é s e k 
 
Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 99/2011. 
(Petrik Ferenc képviselő) 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Újszász Város Képviselő-testület 2011. július 28-án tartott soron kívüli ülésén.  
 
Jelen vannak: Molnár Péter polgármester, Kaló Istvánné alpolgármester, Bálint Ferenc,  
               Petrik Ferenc, Répási Csabáné Tóth Rozália, Rózsa György, Szórád Róbert és Dr  
               Szóró Magdolna képviselők. 
 
Meghívottak közül jelen vannak: Boros Péterné jegyző, bizottságok jegyzőkönyvvezetői. 
 
Molnár Péter polgármester: Köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a 9 fő 
képviselő közül 8 fő jelen van, így az ülés határozatképes, és azt megnyitja. Tájékoztatja a 
testület tagjait, hogy Bogárné Simon Klára betegség miatt távolmarad az ülésről. 
Javaslatot tesz az ülés napirendi pontjaira, mely megegyezik a most kiosztott napirendi 
pontokkal.  
Kéri a képviselő-testületet, hogy a napirendi pontokkal kapcsolatban kérdéseiket, javaslataikat 
tegyék meg.  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Kéri, hogy a napirendek tárgyalását követően egyéb kérdések 
megtárgyalására is kerüljön sor. 
 
Molnár Péter polgármester: Semmi akadálya. Mivel javaslat nem hangzott el, kéri a testület 
tagjait, hogy a napirendi pontok elfogadásáról szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendi 
pontokat elfogadja, és az ülésre felveszi. 
 
1. Napirendi pont megtárgyalása: 

(Önkormányzati tisztségviselő jogállásával kapcsolatos előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy a napirenden belül több döntést szükséges 
meghozni. Egyrészt a képviselő-testület tudomásulvétele szükséges Kaló Istvánné 
főállású alpolgármesteri tisztségéről való lemondásáról. Az előterjesztést tárgyalta az 
Ügyrendi és Közbeszerzési Bizottság a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsággal 
együttes ülésén. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság 
javaslatáról. 
 
Rózsa György: Az összevont ülésen a bizottságok elfogadták, tudomásul vették az 
alpolgármester asszony lemondását. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Dr Szóró Magdolna: Szeretné megköszönni az eddig nyújtott főállású alpolgármester 
tevékenységét és a bizottság nevében is mondja, hogy nagyon sokat segített a bizottság 
munkájában és szeretné ezt megköszönni. 
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Petrik Ferenc: Elmondja, hogy nyolc éve várt erre, mert ez a város nagyon sokat áldozott 
ezért és azt szeretné kérdezni, hogy hogyan lesz tovább? Nyugdíjas lesz-e, vagy megválik 
valamilyen pozíciótól? 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztésben több döntést hoznak meg. Sor kerül az 
SZMSZ módosításra, a társadalmi megbízatású alpolgármester személyére és 
tiszteletdíjára. 
 
Petrik Ferenc: Kérdezi, hogy erre a napirendi pontra vonatkozóan az anyagot miért most 
kapták meg a képviselők? 
 
Boros Péterné jegyző: Borítékban nem került kiküldésre, de a bizottsági ülésen kiosztásra 
került. 
 
Molnár Péter polgármester: Hozzáteszi, hogy a főállású alpolgármesteri tisztséget betöltő 
Kaló Istvánné Erzsike az elmúlt nyolc év alatt nem annyit dolgozott a városért, mint 
amennyibe került. Több képviselő nem is érti, hogy milyen mennyiségű és minőségű 
munkák folynak. A fejlesztési csoporttól a pénzügyön át éjjel-nappal dolgoznak. 
Zagyvarékason van főállású és tiszteletdíjas alpolgármester is. Nem a létszám a lényeges, 
hanem az, hogy mit tett. A városért dolgoznak. El kell mondani a kritikát, de egy 
közösségben kisebbségben van a kritikával, akkor azt is el kell fogadni. Ha valaki 
megdolgozik a pénzéért, akkor kapja meg a pénzét. Az alpolgármester asszony 
megdolgozott a pénzéért. 
 
Rózsa György: Elmondja, hogy annak idején nem értett egyet a főállású alpolgármesteri 
tisztséggel. Az elmúlt nyolc évben teljesen megváltozott a véleménye. Az alpolgármester 
asszony az összes lezajlott fejlesztést végigkövette, a teljes pénzügyi megvalósítását 
levezényelte. Mint intézményvezető is rengeteget találkozott a munkájával, és pénzügyi 
területen többször csatákat vívtak, de biztosan állíthatja, hogy minden körülmények 
között a város érdekeit tartja szem előtt, ugyanúgy, mint ahogy neki az iskola érdekeit 
kellett szem előtt tartania. Nem ért egyet a főállású alpolgármesterség megszüntetésével. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Elmondja, hogy 2002-ben, 2006-ban és 2010-ben sem 
értett egyet sem politikailag sem személyes okok miatt a főállású alpolgármesteri 
tisztséggel. Minden képviselő úgy dolgozik és annyi mindent tesz a településért, 
amennyit lehet, díjazás nélkül. Az elmúlt évben volt négy olyan képviselő, aki az 
egészségügyi bizottságban is dolgozott és pályázatokat írtak. Főállású alpolgármesteri 
tisztség nagyon sok pénzébe került az önkormányzatnak. Kaló Istvánné szakmai tudását 
nem akarja megkérdőjelezni, bár nyakig ül a település az adósságban. Szurkol, hogy 
önállóan dolgozzon a Polgármester Úr, ő népszerűbb, ezt lehetett látni a szavazati 
arányokból is. 2002 után sokan nem is tudták, hogy ki az alpolgármester, szürke 
eminenciásként dolgozott. Aláírásokat nem lát, nyolc év alatt egetlen előterjesztésen, 
meghívón szerepelt a neve. A Polgármester Úr a nyolc év alatt egyedül maradt, igazából 
kollégái nincsenek. Az Alpolgármester Asszonynak van személyes kapcsolata és nagyon 
jó kollégái a Jegyző Asszony és az Aljegyző Asszony személyében. Akármennyire is 
ellenzéki képviselő, a Polgármester Urat szerette volna egyedül látni az önkormányzat 
élén, egyedül is végig tudta volna vinni a nyolc évet. 
 
Molnár Péter polgármester: Nem tudta volna egyedül véghezvinni az elmúlt nyolc évet. 
Nemcsak ő nem, hanem más sem. A feladatok végrehajtása mindig csapatmunka. Más 
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területe volt mindenkinek. Az operatív munkához szakmai tudás kell. Biztos abban, hogy 
Kaló Istvánné Erzsikét fogják visszahívni társadalmi megbízatású alpolgármesternek. 
Nem tudja, hogy a képviselők hány órát dolgoznak a településért egy hónapban, az 
Alpolgármester Asszony sokat. Nemcsak az a munkája egy testületi tagnak, hogy kritikát 
gyakoroljon, hanem hogy ötleteket hozzon. Tudjuk, hogy ma van, de holnapnak is lenni 
kell. Ezen dolgoznak most is, még akkor is, ha azt nem hozzák a testület elé. Ítéltess, 
hogy ítélhessél. Mindenki magában gondolkodjon el ezen. Egy pályázathoz, egy-egy 
elszámoláshoz 100-200 aláírás szükséges, az anyagot ők állítják össze. Egy pályázat sem 
lett volna ilyen sikeres az Alpolgármester Asszony munkája nélkül. Azért kapják a 
bérüket, hogy dolgozzanak és a tudásuk legjavát adják a városért. Megköszöni 
Erzsikének az elmúlt években végzett munkáját. 
 
Szórád Róbert: Kérdezi, hogy jár-e végkielégítés? 
 
Kaló Istvánné: Három havi bér a végkielégítés, ami törvényi előírás. 
 
Rózsa György: A Polgármester Úr nem tudta volna ezt egyedül véghezvinni. Erzsike jó 
szakember, az ő és az előző gazdasági vezető munkáját is elismerte. Nélkülük az 
intézmények nem tudtak volna működni. A projektekkel kapcsolatban pedig az 
Alpolgármester Asszony volt az, aki a projektek után járó 3,5 millió forintról lemondott 
és felajánlotta a városnak.  
 
Petrik Ferenc: Nem kifogásolta Kaló Istvánné szakmai munkáját és személyét sem, csak a 
főállású alpolgármesteri tisztséget. Mindenki elismeri a végzett munkáját, de azért meg is 
kapta a tisztességes jutalmat. Nem sok olyan aláírást tud mutatni, ahol az ő neve áll.  
 
Kaló Istvánné: Azt gondolta, hogy osztatlan örömöt fog okozni, hogy saját 
kezdeményezésre megszűnik ez a tisztség. Mennyibe is került? Az alpolgármesteri bér és 
költségtérítés volt a kiadás, melyből a költségtérítésről ez évtől kezdve lemondtak. Az 
elmúlt alkalommal már publikálta, hogy a nyolc év alatt több mint tíz projektnek volt az 
asszisztense, amelyeknek a díját nem vette fel és ha párhuzamot vonnak akkor körülbelül 
annyiba került, mint ha társadalmi megbízatású lett volna. Az volt a különbség, hogy nem 
nyolc órában, hanem tíz órában vagy többen a szabadságot nem kivéve dolgozott. A 
projektmenedzseri díjakat nem vette fel, ez a költségvetésben követhető. Az aláírása 
kapcsán az előterjesztők legtöbb esetben a polgármester és a jegyző, így azokat ők írják 
alá, de az anyagok nagy része az ő irányításával készültek. A projektekben az aláírásait 
megtalálják. 
 
Petrik Ferenc: A költségtérítésről a testület szavazott.  
 
Dr Szóró Magdolna: A lemondást is megszavazták. 
 
Molnár Péter polgármester: A munkáját nem úgy méri, hogy mit írt alá. Amikor 2002-ben 
megkezdték a közös munkát, nem osztotta meg a polgármesteri feladatkört, minden 
folyamatba rálátással bír. A teljesítmény tekintetében ez nem jelent semmit. Nincs 
szükség olyan alpolgármesterre, aki politikailag megfelelő, de szakmailag nem ért 
semmihez. Egy jó vezető sokkal többet ér, mint az ő bére, és ez a tény most fennáll. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Úgy gondolja, hogy ha Újszászon nem sajátos a 
demokrácia, akkor el lehet mondani a pro- és kontra véleményeket. Ő nem javasolja az 
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alpolgármestert sem politikailag sem emberileg. Ezt a kijelentését felvállalja.  
 
Molnár Péter polgármester: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri a képviselő-
testület tagjait, hogy Kaló Istvánné főállású alpolgármester lemondásának 
tudomásulvételéről szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
88/2011. (VII.28.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
Kaló Istvánné főállású alpolgármester lemondásának tudomásul vételére. 
 

Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kaló Istvánné (5052 Újszász, 
Lehel út 34/a. szám alatti lakos) főállású alpolgármester bejelentését, mely 
szerint a polgármesteri tisztség ellátásának eges kérdéseiről és az önkormányzati 
képviselők tiszteletdíjáról szóló 1994. évi LXIV. törvény 2.§ (1) bekezdésének 
e.) pontjában foglaltak alapján 2011. augusztus 31. napjával tisztségéről 
lemondott, tudomásul veszi. 
 
Határidő: 2011. augusztus 31. 
Felelős: Molnár Péter polgármester 
 
Értesülnek: 1./ Képviselő-testület tagjai H. 
                   2./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Osztály H. 
                   3./ Irattár 

 
 
Molnár Péter polgármester: A következő előterjesztés az SZMSZ módosítása, melyben 
meghatározásra kerül a társadalmi megbízatású alpolgármesteri tisztség a településen. 
 
Bálint Ferenc: Javasolja, hogy az SZMSZ tartalmazza lehetőségként a társadalmi 
megbízatású és a főállású alpolgármesteri tisztséget is.  
 
Boros Péterné jegyző: A főállású alpolgármesteri tisztség a város költségvetési helyzete 
miatt szűnik meg, mellyel a képviselők is egyetértenek. Az önkormányzati törvényben 
lehetőségként szerepel a főállású illetve a társadalmi megbízatású alpolgármesteri 
tisztség, az SZMSZ-ben már konkrétan meg kell határozni, hogy Újszász Város 
Önkormányzatánál milyen alpolgármesteri tisztség van.  
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy az SZMSZ módosításáról 
szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, 3 ellenszavazattal és tartózkodás nélkül 
megalkotja 
 

Újszász Város Önkormányzat 
9/2011. (VII.29.) rendeletét 
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Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
13/2010. (X.27.) önkormányzati rendelet módosításáról. 
 
A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv 
……..sz. melléklete tartalmazza. 

 
Molnár Péter polgármester: Társadalmi megbízatású alpolgármesternek javasolja Kaló 
Istvánnét. Kaló Istvánné bejelentette személyes érintettségét. Megválasztása titkos 
szavazással történik, melyhez Szavazatszámláló Bizottságot szükséges megválasztani. 
A Szavazatszámláló Bizottság Elnökének javasolja Dr Szóró Magdolna képviselőt, 
tagjainak Répási Csabáné Tóth Rozália és Petrik Ferenc képviselőket. Kéri a testület 
tagjait, hogy a Szavazatszámláló Bizottság megválasztásáról szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
89/2011. (VII.28.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
Szavazatszámláló Bizottság megválasztásáról. 

 
Újszász Város Képviselő-testület döntése értelmében társadalmi megbízatású 
alpolgármester megválasztására vonatkozó titkos szavazáshoz Szavazatszámláló 
Bizottságot alakít, melynek  
elnöke: Dr Szóró Magdolna, 
tagjai: Petrik Ferenc és 
           Répási Csabáné Tóth Rozália képviselők. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
Molnár Péter polgármester: Kéri a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak Kaló 
Istvánné képviselő döntéshozatalban való részvételéről. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és 1 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozza: 
 
90/2011. (VII.28.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
Kaló Istvánné képviselő döntéshozatalban való részvételéről. 
 

Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testület döntése értelmében Kaló 
Istvánné képviselő részt vesz a társadalmi megbízatású alpolgármester 
megválasztására vonatkozó döntéshozatalban. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Kaló Istvánné képviselő, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 
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Molnár Péter polgármester: Javasolja Kaló Istvánné szavazólapra való felkerülését. Kéri a 
testület tagjait, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
91/2011. (VII.28.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
Kaló Istvánné szavazólapra való felkerüléséről. 
 

Újszász Város Képviselő-testület döntése értelmében Kaló Istvánné felkerül a 
társadalmi megbízatású alpolgármester megválasztására vonatkozó titkos 
szavazáshoz szükséges szavazólapra. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
Ezt követően titkos szavazásra kerül sor. 
 
Dr Szóró Magdolna: a Szavazatszámláló Bizottság elnöke ismerteti a titkos szavazás 
eredményét. Az urnába 8 szavazólap érkezett, ebből mind a 8 érvényes volt. Kaló 
Istvánné 4 igen szavazatot és 4 nem szavazatot kapott. 
 
A fenti szavazatszámok alapján az alábbi határozat született: 
 
92/2011. (VII.28.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
társadalmi megbízatású alpolgármester megválasztására vonatkozó szavazás 
eredménytelenségéről. 
 

Újszász Város Képviselő-testülete a társadalmi megbízatású alpolgármester 
megválasztására vonatkozóan tartott titkos szavazás során döntést nem hozott, a 
szavazás eredménytelen. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
Molnár Péter polgármester: Tájékoztatja a testület tagjait, hogy az előterjesztést 
ismételten tárgyalja a képviselő-testület két héten belüli soron kívüli ülésén. 

 
2. Napirendi pont megtárgyalása: 

(A foglalkoztatás elősegítésére, pénzügyi konszolidáció megvalósításáról szóló 
előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta az Ügyrendi és Közbeszerzési 
Bizottság a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsággal együttes ülésén. Kéri a 
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bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 
 
Rózsa György: Az összevont ülésen a bizottságok alaposan megtárgyalták az anyagot és 
elfogadásra javasolják az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy a kiosztott szerződés-tervezet módosításban 
már szerepel az a cég, akikkel a szerződést megkötnék. Kéri a testület tagjait, hogy 
tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Petrik Ferenc: Meg lett szólítva, hogy jó lett volna, ha itt lett volna bizottsági ülésen. 
Amennyiben a bizottsági üléseket este hat órakor tartanák, akkor részt tudna venni rajta. 
Azoknak, akik a hivatalban dolgoznak biztosan megfelel a 10 óra, de neki nem felel meg. 
Javasolja, hogy a testület döntsön abban, hogy rendkívüli ülések esetén munkaidőn kívül 
legyen a bizottsági illetve a testületi ülés. A tegnapi nap is késő lett volna ahhoz, hogy 
áttanulmányozza és utána nézzen az anyagnak, főleg így, hogy a szakmájába vág. A 
szerződés áttanulmányozása után az a véleménye, hogy ez a termeltetőnek biztonságos, a 
termelőnek nem. Nagyon egyetért a foglalkoztatással. Adjanak oda 10-50 ha földet 50 
családnak és azok műveljék meg, mutassák meg hogy mit tudnak. Ez a szerződés a 
megrendelőnek, a termeltetőnek garancia, az önkormányzatnak mint termelőnek nem. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Ez a témakör az ő szakmája, és mégsem keresték meg 
ezzel kapcsolatban. A homoktövis egy olyan növény, amiről 25 évvel ezelőtt azt tanulták, 
hogy nagy a kézimunka igénye. A biogazdálkodás, a bioétrend elterjedése felölelte ezt a 
növényt, de nem tudja, hogy ipari méretekben át tudják-e venni. Ezt a növényt nem kell 
körbekeríteni, nem fogják lelopni a termést, nincs semmi íze. Magas a C-vitamin 
tartalma. Semmiféle technológiája nincs azon kívül, hogy a sor- és tőtávolságot be kell 
tartani. Kétlaki szélporozta növény. A növény védelme sem jelent különösebb gondot. 
Szabadon is él. Tulajdonképpen nagyszerű növény, csak nem tudja, hogy a felsorolt 
adatokat fogja-e produkálni. Nem ismeri a felvásárlási árát a növénynek. Tulajdonképpen 
nem a termelő jár jól, hanem az a vállalkozó aki eladja. Nem érti miért van szükség a 
szaktanácsadóra. Nincs a növénynek kórokozója és nem kézzel szedik a termést hanem 
letarolják a területet. Képviselőként ingyen megcsinálja a szaktanácsadást. 
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy május végén összeült a kistérségi tanács, 
ahol megjelent Kozák Antal. Szalay Ferenc a társulás elnöke azt kérte tőle, hogy a 
homoktövis termesztéssel kapcsolatos ajánlatával keresse meg az önkormányzatokat, ne 
vigye vállalkozói szintre. A szerződés nemcsak a szaktanácsadásról szól. Amikor a 
betakarítás megtörténik, az integrátor szállítja el a hűtőházig, ő dolgozza fel és adja el a 
termést a svájci, a német és az olasz piacon. Japán a fukushimai atomkatasztrófa után az 
egész világból felvásárolt minden gyógyhatású alapanyagot. Ezzel az integrátorral 
kötnének szerződést, akinek jelenleg 300 ha termés felvásárlására van a piacon 
szerződése. A termesztés akkor lenne munkaigényes, ha szemenként kellene a termést 
leszedni. 1 ha-on van 1200 termőtő. Egy alanyon lehet 15-20 kg termés. Az adatok 5 kg 
terméssel számolnak. Kaló Jenővel Magyarországon minden telepítést láttak, volt ahol 8 
éves telepítés is volt. Minden információ szerepel az anyagban. A felvásárló 1000 forint 
fölötti áron fogja megvenni kilogrammját a termésnek. Az első évben számíthatnak 
kiadásra, hiszen az első évben kell megvenni a szaporító anyagot, melynek darabja 500.-
Ft+ÁFA. Szerbiából szállítják be a töveket, mivel onnan származik a licence. 5 kg 



9 
 

terméssel számolva is jövedelmezőséggel termelhető. A termés a kiadást 1-2 éven belül 
behozza, a növény húsz évig ad termést. A kézimunka igénye nem nagy, fűkaszával le 
kell kaszálni a közét, a tükröket pedig kikapálni.  
 
Bálint Ferenc: Úgy gondolja, hogy az önkormányzatnak a gazdákat kell helyzetbe hozni, 
és esetleg az önkormányzattal együtt termeszteni, de hogy az önkormányzat felvállaljon 
ilyen dolgot, nem tudja elképzelni. 4-5 főnek ad munkát ha-ként.  
 
Molnár Péter polgármester: 8 ha-os területet három ember kezel. A szüretelés nem kézzel 
történik. 
 
Bálint Ferenc: Miért az önkormányzatnak kell az emberekről gondoskodnia? Ez a 
gazdáknak a dolga. Adják nekik bérbe a területet. Ráadásul az önkormányzatnak hitelből 
kell finanszíroznia. Nehezen felvállalható, amikor ilyen gazdasági helyzet van. A 
határozatban szerepel, hogy a testület dönt arról, hogy végleges pénzügyi tervvel 
alátámasztott tervet készít. Azt javasolja, hogy még a döntés előtt hozzanak egy pénzügyi 
üzleti tervet. Ezzel csak el kell számolniuk 2-3 év múlva. A munkaerőre főállásban vagy 
igény jelleggel van szükség? Vannak az önkormányzatnak olyan gazdasági társaságai, 
amelyek nem hozták az elvárt eredményt. Nehogy rossz döntést hozzon a testület.  
 
Molnár Péter polgármester: Az integrátornak van felvevőpiaca. Hat év alatt három 
szürettel a városnak van plusz fejlesztési forrása és nincs hitele. 
 
Petrik Ferenc: Véleménye szerint ha valóban ilyen hozama lenne a növénynek, akkor már 
ezer hektár számra termelnék. Ha ő megegyezik egy integrátorral, akkor ő semmit nem 
fizet neki, hanem az integrátor adja a szaporító anyagot és vegyszert, ő megtermeli és a 
búzából elszámolnak. Most az önkormányzatnak fizetnie kell 20.000.-Ft-ot tanácsadói 
díjként és 20% előleget a szaporító anyagokért. 
 
Molnár Péter polgármester: Úgy látja, hogy nagyon hitetetlenek a képviselők, nincs 
szüksége az önkormányzatnak évi 60-80 millió forint bevételre?  
 
Rózsa György: Nagyon sajnálja, hogy nem voltak itt többen a bizottsági ülésen, ahol 
minden részletet elmondott a vállalkozó. Újszászon nem tud vállalkozást, aki 
munkahelyet teremtett volna.  
 
Bálint Ferenc: Az előzőekben is volt már ilyen döntése az önkormányzatnak, mint 
például a házgyár építése, amit azóta is rajta kérnek számon. Az önkormányzat nem 
gazdasági társaság. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: A kistérségi társuláson belül történik ez a megállapodás? 
 
Molnár Péter polgármester: A településeknek lett átadva, hogy éljenek a lehetőséggel.  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Egyetért azzal, hogy nagyon sok döntésük kútba fulladt. A 
polgármester úr valamelyik képviselővel, ismerősével aki jártasnak véli magát a témában, 
körbejárta a témát és hirtelen a képviselő-testület elé kerül előterjesztés formájában, hogy 
máris döntsön, mert már meg kell rendelni a szaporító anyagokat. Jobb lett volna, ha a 
szakértő a testület előtt mondja el a véleményét. A termesztési technológiát át kell 
beszélni. 
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Petrik Ferenc: Ez hasonlít a gilisztával való humusztermelésre. Nem kellett senkinek. 
Nem vállal felelősséget. 
 
Kaló Jenő: Elmondja, hogy ne a 20.000.-Ft-os kiadásról legyen szó, hanem arról, hogy az 
önkormányzat eddig miért nem hasznosította a 40.000.-Ft/ha-os földalapú támogatást. 
Ennek az összege minden évben 1 millió forint. A vállalkozó nem azért foglalkoztat 
embereket, mert így megy az üzlet és ebből jövedelme származik. Nagyon sokféle 
technológia és kultúra van. Ez a növény a kultúrák között a legintenzívebb. Ezt a fajtát 
német kutatók kísérletezték ki, minimálisan 15 kg-ot hoz alanyonként.  Biztosíték nincs 
semmire. Több önkormányzat testülete is pozitív döntést hozott. Ha nem vállalkozik 
valaki, legyen az önkormányzat vagy bárki és nem kockáztat, a normatív állami 
támogatásból nem lehet megélni. Nem megoldás, hogy el kell küldeni a dolgozókat, ez 
nem oldja meg a város költségvetését. A vállalkozás kétoldalú dolog, magában rejti a 
nyerés és a bukás lehetőségét. Ki kell elemezni és átbeszélni. Alapvetően a termesztés 
nem munkaigényes, a lényege, hogy az önkormányzat többlet jövedelemhez tudna jutni 
úgy, hogy embereket is be tud vonni és foglalkoztatni.  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Ipari méretű termesztésről beszélünk. Mi a garancia? 
 
Kaló Jenő: Levágják a termést a szárával együtt, feldarabolják és 6 órán belül -20 oC-os 
hűtőházba el kell vinni, ahol letárolják az eladásig a termést. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Milyen hűtőházba és hová? Ezt a testületnek tudnia kell. 
Nem tudja senki, hogy mi lesz húsz év múlva, mennyire lesz ez jövedelmező. 
 
Molnár Péter polgármester: Ez a növény az élelmiszeripar, a kozmetikai ipar és a 
gyógyszergyártás alapanyaga is. Azt tudja mondani, hogy jelen pillanatban ennek a 
termésnek a felvásárlása korlátlan.  
 
Petrik Ferenc: A közösség pénzét kockáztatják úgy, hogy a szerződésben egy szám sincs 
lefektetve. 20%-ot kell biztosítani. Miért nem áll több költséget az integrátor? 
 
Kaló Jenő: A szakértő a bizottsági ülésen elmondta, hogy akkora a kereslet erre a 
növényre, hogy a szaporító anyagot előállító nem fogja csökkenteni az árakat. 
 
Dr Szóró Magdolna: Kérdezi, hogy az önkormányzat most nem kapja a földalapú 
támogatást? 
 
Molnár Péter polgármester: Jelenleg a terület bérbe van adva, de ha az önkormányzat 
hasznosítja a területet, akkor az önkormányzat kapja ezt a támogatást.  
 
Petrik Ferenc: Ezt a növényt is lopni fogják, mert Újszászon mindent lopnak. 
 
Dr Szóró Magdolna: A támogatás már eleve egy forrás. Kérdezi, hogy a hűtőház 
igénybevételét ki fogja fizetni? 
 
Molnár Péter polgármester: A szüreteléstől kezdődően mindent az integrátor fizet. 
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Dr Szóró Magdolna: Nincs benne a szerződésben az, hogy mikor fizet és hogy ő szállítja 
el a termést és a hűtőházi díjat is ő fizeti. 
 
Kaló Jenő: Az élő munkaerőn kívül mindent biztosít az integrátor.  
 
Dr Szóró Magdolna: Támogatja az elképzelést, de a szerződést konkrétabbá kellene tenni 
és belefoglalni a megrendelő vállalásait is.  A jövő útja az, hogy természetes anyagokat 
használnak a betegségek kezelésére. Hosszú ideig nőni fog a kereslet ezek után a 
termékek után.  
 
Szórád Róbert: Csatlakozik a doktornő javaslatához. Legyen úgy előkészítve az 
előterjesztés, hogy komolyan tudjanak vele foglalkozni és döntést hozni. Lehet a 
szemükre vetni, hogy a bizottsági ülésen nem voltak jelen. Ezt a szerződés egy nap alatt 
akkor sem lehetett volna kitanulmányozni, nem lettek volna felkészültebbek. Véleménye 
szerint a rászorulóknak kellene lehetőséget biztosítani a maguk számára történő 
termesztéshez. Ebbe az irányba kellene lemozdulni az önkormányzatnak. Szerinte 
semmiképpen ne hozzanak döntést a termelés megkezdésére. Szándéknyilatkozatot 
fogalmazzanak meg, hogy az elhangzottak alapján készítsék el az anyagot úgy, hogy 
tiszta lelkiismerettel tudjanak döntést hozni. 
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy július végéig van határidő a döntésre, mert a 
szaporító anyag addig áll rendelkezésre. A jövő héten ismét tárgyalja a testület ezt az 
előterjesztést. 
 
Kaló Jenő: Elmondja, hogy mivel igen széles körű a felhasználási lehetősége, ezért 
mozgatható az értékesítése, így csökken a kockázat. 
 
Molnár Péter polgármester: Amennyiben a képviselők közül bárki meg kíván tekinteni 
egy ilyen ültetvény, úgy megszervezik az utazást. Javasolja, hogy a testület napolja el a 
döntést és a jövő héten tartandó soron kívüli ülésen tárgyalja meg ismételten. 
Kéri a testület tagjait, hogy szavazzanak a javaslatról. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
93/2011. (VII.28.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
a foglalkoztatás elősegítésére, pénzügyi konszolidáció megvalósításáról szóló 
előterjesztésben való döntés elnapolásáról. 
 

Újszász Város Képviselő-testületének döntése értelmében a foglalkoztatás 
elősegítésére, pénzügyi konszolidáció megvalósításáról szóló előterjesztésben 
való döntést elnapolja a legközelebbi soron következő üléséig. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 
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3. Napirendi pont megtárgyalása: 
(Likviditási célú működési hitel hosszú lejáratú hitellé alakításáról szóló előterjesztés 
megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta az Ügyrendi és Közbeszerzési 
Bizottság a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsággal együttes ülésén. Kéri a 
bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 
 
Rózsa György: Az összevont ülésen a bizottságok elfogadásra javasolják az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Petrik Ferenc: Kérdezi, hogy milyen oknál fogva javasolja a bizottság az előterjesztés 
elfogadását? 
 
Rózsa György: Elmondja, hogy jelenleg az önkormányzat bevétel hiányában olyan 
helyzetben van, hogy a likviditási célú hitele 160 millió forint, amit hosszú távú hitellé 
kell átalakítani, hiszen az állami normatívát olyan leosztásban kapja meg az 
önkormányzat, hogy havonta csak a normatíva töredékét és a fennmaradó részt pedig év 
végén fogja megkapni. 
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy 50 millió forintot még a pályázatokból nem 
kapott meg az önkormányzat. 
 
Kaló Istvánné: Az előterjesztés tartalmazza az indokot, illetve az idei évi költségvetés 
tartalmazza az önkormányzat 230 millió forintos hiányát. Az ÖNHIKI-s támogatásra 
benyújtott 27 millió forinttal szemben 4 millió forintot kapott az önkormányzat 
támogatásként. A pályázatokban 40-50 millió forint még bent van, ami abból adódik, 
hogy a pályázatokat meg kell előlegezni, mert a Vidékfejlesztési Minisztériumtól elnyert 
pályázatok utófinanszírozásúak. Ezeknek a pályázatoknak van, hogy egy év az átfutási 
ideje. Ezzel a döntéssel a folyószámlahitel keretet lecsökkentenék, és áttennék hosszú 
lejáratúba. A költségvetés likviditási helyzete ezt a lépést kívánja. 
 
Szórád Róbert: Kérdezi, hogy jelenleg mennyi az önkormányzat hitelállománya? Az 
ÖNHIKI kapcsán elhangzott, hogy a 27 millióval szemben csak 4 milliót kapott az 
önkormányzat. Ki ezért a felelős? 
 
Kaló Istvánné: Elmondja, hogy az új program szerint kimutatott hiány egy elfogadott 
összeg, valamennyi önkormányzat ennek csak a töredékét kapta, reméli, hogy nem 
politikai döntés alapján. Az állami költségvetésben rendelkezésre álló összegnek csak a 
40%-át adták ki. Ki a felelős azért, hogy nem ennyit kaptunk? A döntéshozó. Több 
önkormányzattal kapcsolatban áll és jellemzően mindenki kevesebbet kapott. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Természetes is az ország helyzetét tekintve. 
 
Kaló Istvánné: Az előterjesztésben a hitelképesség szempontjából közelítették meg a 
hosszú lejáratú hitelfelvétel lehetőségét. A számítások szerint az önkormányzatnak éves 
szinten 58 millió forint szabad kerete van, az összes helyi adóbevételnek a 70%-a, ami 
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évenkénti hitelképességi mutató. 9 millió forint van ez évben leterhelve, maximálisan 22 
millió évek szerinti bontásban. A költségvetési rendelet 13. számú melléklete tartalmazza 
a jelenlegi hitelállományát az önkormányzatnak. 
 
Petrik Ferenc: Mindig irigyelte az önkormányzatot, mert két dolgot kellett figyelni. A 
kiadást és a bevételt. A bevételt kapta az államtól. A gazdákat befolyásolja az időjárás és 
egyéb tényezők. 230 millió forint hiányt összeszedtek az elmúlt időszakban. Miért nem 
lett kimutatva, hogy 10-20 évre hogyan fogja a jövő generációját megterhelni ez a hitel? 
Aki pályázik, annak tudnia kell, hogy egy év múlva finanszírozzák meg. Akik a 
nagyfazékból a húst kiszedték, igyák meg a levét is. Ne adják el a gyerekeik, unokáik 
jövőjét. 
 
Molnár Péter polgármester: Visszautasítja, hogy valaki húst eszik. Ne vádoljon senkit 
sem. Nincs szükség arra, hogy ilyen föntről beszéljen, csak normálisan. Nem kisgazda 
ülésen van. 
 
Kaló Istvánné: Elmondja, hogy azok a megszorító intézkedések, amelyet januárban és 
februárban végre lettek hajtva, mint például a létszámleépítés, a különböző cafetéria 
elemek megszüntetése, a költségtérítésről való lemondás, a képviselői tiszteletdíj 
csökkenése, azt az eredményt hozták, hogy a költségvetés közel nullszaldós lesz jövőre, 
hiszen a létszámcsökkentés a felmentési idő és a végkielégítések miatt csak jövőre fog 
megmutatkozni a költségvetésben. Az általános iskolánál az osztályösszevonások is 
szeptembertől fognak megvalósulni, így a létszámcsökkentés hatása szintén a jövő évben 
fog érződni. Úgy változott a normatív finanszírozás, hogy egyre nagyobb teher hárul az 
önkormányzatra, a korábbi időszakhoz képest egyre csökken az önkormányzatok 
támogatása. A költségvetésben teljesen nyilvános az önkormányzat hitelállománya. 
Olyan fejlesztési hiteleik vannak, amik hosszú lejáratúak. Egy részét már törlesztik mert a 
türelmi idő lejárt. A költségvetés szerint 247 millió forint a hosszú lejáratú hitelállomány, 
melyből már törlesztettek, így most körülbelül 200 millió forint a fennálló hitelállomány. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Nem feltétlenül ért hozzá, jó lenne ha a szükséges anyagok 
a képviselők előtt volnának.  
 
Bálint Ferenc: Ezt az átrendezést meg kell csinálni. Kérdéses ennek a nagyságrendje. Illő 
lenne egy olyan csomagot készíteni, hogy szeptember 1-jétől milyen gazdálkodási 
szigorítások, létszámstop lesz bevezetve, mert sokkal világosabbá válna a döntés. Mi az 
amit illene ebben az évben vagy jövőre kigazdálkodni. Az intézmények mindennel el 
vannak látva, csak pénzzel nem. A normatíva kevesebb. Kedvezőbb lenne a megítélés, 
hogy ha látnák az idei évet és a jövő évi terveket. Látni kell a másik oldalt is ahhoz, hogy 
ne csak tolja maga előtt az önkormányzat a hitelt. Nagyon szívesen beszél erről. 
 
Szórád Róbert: Erre adott javaslatot februárban. 
 
Molnár Péter polgármester: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület 
tagjait, hogy az előterjesztésben szereplő határozati javaslattal kapcsolatban szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal és 1 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozza: 
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94/2011. (VII.28.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
likviditási célú működési hitel hosszúlejáratú hitellé alakításáról. 
 

Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött a 160.000,0 eFt-os 
folyószámlahitel (likvid hitel) 10 éves futamidejű, hosszúlejáratú működési 
hitellé alakításáról, egyben felhatalmazza a Polgármestert a Közbeszerzési 
törvény előírásainak betartása mellett a tárgyalások megkezdésére, illetve a 
szerződés aláírására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Polgármesteri Hivatal Adó- és Pénzügyi Osztálya, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy az előterjesztésben szereplő 
rendelet-tervezettel kapcsolatban szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal és 1 tartózkodással megalkotja 
 

Újszász Város Önkormányzat 
10/2011. (VII.29.) rendeletét 
 
a 4/2011. (II.16.) Újszász Városi 
Önkormányzat 2011. évi költségvetéséről 
szóló rendelet módosításáról. 
 
A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv 
……..sz. melléklete tartalmazza. 
 

 
Molnár Péter polgármester eltávozott. 
 
Petrik Ferenc: Kérdezi, hogy mi lesz Bálint Ferenc javaslatával? 
 
Kaló Istvánné alpolgármester: Természetes, hogy látni akarják a képviselők a 
visszafizetés garanciáját, hiszen a bank is csak úgy ad hitelt, ha látja azt. Szívesen veszi, 
hogy ha a képviselők látnak olyan megtakarítási forrásokat, amelyek az intézmények 
működőképességét még nem veszélyeztetik, hiszen az adott feladatokhoz az adott 
létszámok kellenek, különben nem kap működési engedélyt az intézmény. Az 
intézmények működését érintő törvénymódosítások után erről beszélni kell.  

 
4. Napirendi pont megtárgyalása: 

(A középiskola fejlesztésére irányuló ÉAOP-4.1.1/2/2F-2f-2009-0004 pályázat keretében 
megvalósított eszközbeszerzési eljárás megindításáról szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Kaló Istvánné alpolgármester: Az előterjesztést tárgyalta az Ügyrendi és Közbeszerzési 
Bizottság a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsággal együttes ülésén. Kéri a 
bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 
 



15 
 

Rózsa György: Az összevont ülésen a bizottságok elfogadásra javasolják az előterjesztést. 
 
Kaló Istvánné alpolgármester: Elmondja, hogy augusztus 31-ével zárul a pályázat. Addig 
minden eszközt be kell szerezni, amire az eddigi eljárás során nem kaptak ajánlatot. 
Három ajánlatkérés megküldésével fogják beszerezni ezeket az eszközöket. Kéri a 
testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 

 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Szórád Róbert: Kérdezi, hogy ez a három cég hogyan került látótérbe? 
 
Kaló Istvánné alpolgármester: Az előző beszerzés kapcsán. 
 
Rózsa György: Elmondja, hogy a megmaradt eszközök már speciális eszközök mint 
például a meteorológiai állomás aminek a célja, hogy nyilvánossá teszik az újszászi 
adatokat, illetve vannak a speciális szakkönyvek. Ezekkel a cégekkel közbeszerzés 
kapcsán állt már az iskola kapcsolatban. 
 
Kaló Istvánné alpolgármester: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy 
szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
95/2011. (VII.28.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
a középiskola fejlesztésére irányuló ÉAOP-4.1.1/2/2F-2f-2009-0004 pályázat 
keretében megvalósított eszközbeszerzési eljárás megindításáról. 
 

Újszász Város Képviselő-testülete a középiskola fejlesztésére irányuló projekt 
eszközbeszerzésének megvalósítására három árajánlat bekérésével közbeszerzési 
eljárást indít. A beszerzés keretösszege nettó 760.000.-Ft. 
 
Az ajánlattételi felkérés az alábbi cégeknek kerül megküldésre: 
1. ASS Magyarország Kft., 6000 Kecskemét, Irinyi út 17. 
2. Art-Ker Kft., 6000 Kecskemét, Pablo Casals u. 4. 
3. Bútorszer Kft. 2750 Nagykőrös, Fekete d. 3/a. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az eljárás lefolytatására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Az ajánlattételre felkért vállalkozások székhelyükön, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 
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5. Napirendi pont megtárgyalása: 
(A Szolnoki Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodásának módosításáról 
szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Kaló Istvánné alpolgármester: Az előterjesztést tárgyalta az Ügyrendi és Közbeszerzési 
Bizottság a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsággal együttes ülésén. Kéri a 
bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 
 
Rózsa György: Az összevont ülésen a bizottságok elfogadásra javasolják az előterjesztést. 
 
Kaló Istvánné alpolgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással és ellenszavazat nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
96/2011. (VII.26.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
a Szolnoki Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodásának 
módosításáról 

 
Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testülete a települési önkormányzatok 
többcélú kistérségi társulásairól szóló 2004. évi CVII. törvény, a 
területfejlesztésről és a területrendezésről szóló módosított 1996. évi XXI. 
törvény, a helyi önkormányzatokról szóló, többször módosított 1990. évi LXV. 
törvény, valamint a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvényben 
foglaltakra figyelemmel az alábbi határozatot hozza:   
 
Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Szolnoki Kistérség Többcélú 
Társulása Társulási Megállapodás módosítását megtárgyalta és azt a határozat 
mellékleteként jóváhagyja. 
A Képviselő-testület felhatalmazza Molnár Péter polgármestert a megállapodás 
aláírására. 
 
Erről: 1./ Szolnoki Kistérség Többcélú Társulása Társulási Tanácsa Kistérségi  
               Iroda  
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Molnár Péter polgármester, 
          4./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
 
6. Napirendi pont megtárgyalása: 

(„Összetartozunk” erdélyi szórványprogramhoz való csatlakozásról szóló előterjesztés 
megtárgyalása.) 
 
Kaló Istvánné alpolgármester: Az előterjesztést tárgyalta az Ügyrendi és Közbeszerzési 
Bizottság a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsággal együttes ülésén. Kéri a 
bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 
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Rózsa György: Az összevont ülésen a bizottságok elfogadásra javasolják az előterjesztést. 
 
Kaló Istvánné alpolgármester: Elmondja, hogy legcélszerűbb, hogy ha civil vonalon 
történik ez a csatlakozás. Ezeken a szórványterületeken az önkormányzati kapcsolattartás 
nem működőképes, hiszen itt nem magyar nemzetiségű a helyi önkormányzat. a Liliom 
Néptáncegyüttes felvállalja, hogy koordinátori szerepet vállal a kapcsolattartásban. Kéri a 
testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Ne arról legyen szó, hogy a Liliom Néptánccsoport 
kimegy, megnézi Erdélyt, esetleg jön egy csoport és megnézik Magyarországot, hanem 
tényleg a civil emberek, lakosok, az iskolák között legyen propagálva ez a 
kezdeményezés. 
 
Dr Szóró Magdolna: Javasolja, hogy a Liliom Néptánccsoport mellett a Díszítőművészeti 
Szakkör is vegyen részt a kapcsolattartásban.  
 
Kaló Istvánné alpolgármester: Elmondja, hogy a megyei önkormányzat felé azt kell 
jelezni, hogy csatlakozik a város a programhoz. Egyéni, családi vonalon is elképzelhető a 
kapcsolat. Nagyon jónak látja a keresztszülői programot. Jelenleg a testületnek a 
csatlakozásról kell dönteni, tartalommal a későbbiekben töltik meg. 
 
Rózsa György: Az iskolák közötti kapcsolattartásnak, a gyerekek egymáshoz való 
utazásának a problémája ezek jelentős anyagi költsége. 
 
Kaló Istvánné alpolgármester: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület 
tagjait, hogy a csatlakozással kapcsolatban szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
97/2011. (VII.28.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
az „Összetartozunk” erdélyi szórványprogramhoz való csatlakozásról. 
 

Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést, és döntése 
értelmében csatlakozni kíván az „Összetartozunk” erdélyi szórványprogramhoz. 
 
Erről: 1./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés Elnöke, 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
Molnár Péter polgármester megérkezett. 
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7. Napirendi pont megtárgyalása: 

(Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: A július és augusztus havi tiszteletdíját felajánlotta Dr Szóró 
Magdolna képviselő asszony a tánccsoportok és az egészségnap számára. Kéri a testület 
tagjait, hogy a felajánlással kapcsolatban szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
98/2011. (VII.28.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 
 

Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testülete Dr Szóró Magdolna képviselő 
2011. július és augusztus havi tiszteletdíját társadalmi szervezet támogatására 
fordítja. Ezzel egyidejűleg tudomásul veszi, hogy döntése a 292/2009. (XII.19.) 
Korm.rendelet 68.§ (1) bekezdése alapján, Újszász Város Önkormányzatának 
2011. évi költségvetési rendeletében jóváhagyott személyi juttatás kiadás 
előirányzata és a pénzbeli juttatások előirányzata közötti előirányzat-
átcsoportosítást von maga után. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Boros Péterné jegyző 
          3./ Polgármesteri Hivatal Adó- és Pénzügyi Osztály 
               é r t e s ü l.- 

 
B e j e l e n t é s e k 
 
Petrik Ferenc: Kérdezi, hogy az orvosi rendelőből lesz-e valami? Az a szerződés, amit annak 
idején kötöttek fel lett-e mondva, vagy még életben van-e? Ha még élő a szerződés, akkor 
szüntessék meg, mert abban az önkormányzat kötelezettséget vállalt arra, hogy más 
egészségügyi intézménybe nem kezd bele az önkormányzat. 
 
Molnár Péter polgármester: Az önkormányzat azt vállalta, hogy az egészségügyi alapellátást 
beviszi az új épületbe, ha megépül. 
 
Boros Péterné jegyző: Az önkormányzat számára további kötelezettség nincs a szerződésben. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: A Bakó úti játszótér most épül, és ki van termelve. Ha 
lehetőség van rá, két kocsi földet szeretne megvásárolni Répási Csaba.  
 
Molnár Péter polgármester: A kitermelt földből szánkódombot terveztek a játszótér végébe. 
 
Szórád Róbert: Elmondja, hogy az E.On megbízásából vállalkozók szakszerűnek nem 
nevezhető módon megmetszették a fákat. Megkereste egy panaszos, aki elmondta, hogy járt 
bent a hivatalban és azt a tájékoztatást kapta, hogy keresse meg az E.On-t. Véleménye szerint 
nem így kellene a dolgokat intézni. A város érdekeiért ki kellene állni ha ilyen tevékenység 
folyik. Ha meg kell csinálni akkor tudomásul veszik, de nem ilyen módon.  
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Boros Péterné jegyző: A panaszos nála járt, az E.On-nál többször panaszt tett a hivatal. 
Amennyiben a tulajdonost kár érte, úgy azt csak polgári peres úton tudja érvényesíteni.  
 
Petrik Ferenc: Kérdezi, hogy kötelezhető-e ez a cég a levágott gallyak elszállítására? 
 
Boros Péterné jegyző: Aki igényt tart az előtte lévő gallyra az elviheti, egyébként elszállítják. 
 
Szórád Róbert: Szeretne tájékoztatást kapni arról, hogy a költségvetés tárgyalásánál felvetett 
javaslataiból mi valósult meg. A projektmenedzseri díjjal kapcsolatban kérdezi, hogy befolyt-
e a költségvetésbe vagy nem, mert a felvételről el kell számolni a támogató szervezet felé. 
 
Kaló Istvánné: Elmondja, hogy a bérjegyzék megküldésre került a közreműködő 
szervezetnek, és a havi megítélt összeget leutalták az önkormányzatnak, de ő csak az 
alpolgármesteri bérét vette fel. 
 
Szórád Róbert: Kérdezi, hogy az Aljegyző Asszony szabadságon van-e, régen volt bent 
utoljára ülésen. 
 
Boros Péterné jegyző: Két nap szabadságon van az Aljegyző Asszony. 
 
Rózsa György: Elmondja, hogy a Dózsa György úton kitört fák miatt személyesen tett 
feljelentést a rendőrségen, nyomoznak az ügyben. Megalapozott gyanúja volt az elkövetőkre 
vonatkozóan, és azt várta volna, hogy egyből utánajárnak. Jó lenne, ha a város lakóinak a 
tudomására jutna, hogy mennyire ártanak a közösségnek ezek a cselekedetek, mert nem egy 
év alatt lehet helyre hozni, nem egy év kell a kitört fákat pótolni. 
 
Bálint Ferenc: Egy polgárőr kereste meg azzal, hogy a Táncsics úti iskola épületét az 
önkormányzat kiadja fiataloknak bulizni, de mások is használják. 
 
Molnár Péter polgármester: Engedélyezte addig, amíg az ott folyó bulizás a környéken 
lakókat nem zavarja. Ellentmondó híreket kapott az ott folyó szórakozásról. Egy óráig van 
engedélyezve az ott tartózkodás.  
 
Bálint Ferenc: A művelődési házban egész nyáron játszóház és zumba van, nincs más 
program. Miért nem lehet a gyerekeknek kéthetente rendezni valamit?  Adjunk lehetőséget a 
gyereknek bulizni. Mint bizottsági elnököt nem kérdezték meg a napirendi pontokról, nem 
egyeztettek vele. Nem kap elég információt. Kérdezi, hogy az építési engedélyek kiadásával 
kapcsolatban a településen több helyen folyik építkezés, bővítés, tetőcsere, szocpolos házak 
építése, utána kellene járni, hogy mindenhol van-e megfelelő építési engedély kiadva. 
 
Boros Péterné jegyző: Minden hivatal által kiadott engedély szabályosan történik, és az építés 
is. Az építési engedély nélküli bővítés, tetőcsere súlyos büntetést von maga után. Amennyiben 
lesz közterület-felügyelet a hivatalnál augusztus 1-jétől, akkor lehet nyomon követni ezeket a 
be nem jelentett építkezéseket. Ha bárki ilyen tevékenységet észlel, kéri a bejelentését. 
 
Dr Szóró Magdolna: Elmondja, hogy augusztusban ismét megrendezésre kerül az 
egészségnap. A szűkös anyagiak miatt kéri, hogy aki teheti támogassa az egészségnapot. A 
parlagfű irtással kapcsolatban tájékoztatni kellene a lakosságot ennek a fontosságáról. Örül 
annak, hogy lesz közterület-felügyelő a városban, mert úgy érzi, hogy nincs gazdája a 
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településnek. Jó lenne, ha tudnák pontosan mi a feladata a közterület-felügyelőnek. Javasolja, 
hogy ha lehet a szelektív gyűjtőedények között két műanyag gyűjtő edény lenne, mert mindig 
az telik meg korán. Az elszállításáért pedig véleménye szerint nem lehetne a cégnek pénzt 
kérni, utána kellene járni ennek. Szeretné tudni, hogy kik fizetnek garázsadót a városban, mert 
véleménye szerint sokan nem fizetnek és ebből is jelentős bevételhez juthat a város. 
 
Petrik Ferenc: Szeretné felajánlani augusztus havi tiszteletdíját az egészségnap 
megrendezésére. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a képviselő-testület tagjait, hogy a felajánlással kapcsolatban 
szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
 

99/2011. (VII.28.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 
 

Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testülete Petrik Ferenc képviselő 2011. 
augusztus havi tiszteletdíját társadalmi szervezet támogatására fordítja. Ezzel 
egyidejűleg tudomásul veszi, hogy döntése a 292/2009. (XII.19.) Korm.rendelet 
68.§ (1) bekezdése alapján, Újszász Város Önkormányzatának 2011. évi 
költségvetési rendeletében jóváhagyott személyi juttatás kiadás előirányzata és a 
pénzbeli juttatások előirányzata közötti előirányzat-átcsoportosítást von maga 
után. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Boros Péterné jegyző 
          3./ Polgármesteri Hivatal Adó- és Pénzügyi Osztály 
               é r t e s ü l.- 

 
 
Molnár Péter polgármester: Mivel több napirendi pont és bejelentés nincs, így megköszöni a 
bejelentést és az ülést bezárja. 
 
 
 

Kmf. 
 
 
 
 /: Molnár Péter :/ /: Boros Péterné :/ 
 polgármester jegyző 


